



Protokoll nr 1 fört vid konstituerande styrelsemöte med Borås O-ring 2017-03-01, kl 18.30

Plats: Ryavallen
 Närvarande: Göran Svahn
 Lena Eriksson
 Dag Lorén
 Linnéa Bäckström
 Per Andersson
 Marianne Hansson
 Lennart Josefsson
 Bengt-Åke Svensson
 Martin Karlsson, Hestra IF (del av mötet)

§ 1 Öppnande – dagordning

Styrelsemötet öppnades av ordföranden Göran Svahn.

§ 2 Dagordning

Den av ordföranden föreslagna dagordningen godkändes.

§ 3 Föregående protokoll

Godkändes och lades till handlingarna.

§ 4 Konstituering av styrelsen

Styrelsen konstituerade sig enligt följande:

Ordförande: Göran Svahn, Borås GIF
 Vice ordf: Per Andersson, OK Orinto
 Kassör: Urban Bjufström, SOK 68
 Sekreterare: Lena Eriksson, Elfsborg SOK
 Ledamot: Kjell Johansson, Dalsjöfors GoIF
 Marianne Hansson, Bredareds IF
 Linnéa Bäckström, Hestra IF
 Suppleant: Sara Åberg, IF 15
 Johan Lindeblom, IK Omega
 Dag Lorén, OK Frisene
 John Kumlin, IK Ymer
 Lennart Josefsson, Rydboholms SK
 Adjungerad: Bengt-Åke Svensson, IK Ymer

§ 5 Firmatecknare

Att utgöra firmatecknare för föreningen under verksamhetsåret utsågs ordförande Göran Svahn, kassör Urban Bjufström samt sekreterare Lena Eriksson var för sig upp till 10.000 kronor. Över detta belopp tecknar ordförande och kassör tillsammans

§ 6 Ekonomi

Faktura på årsavgift 2017 skickas ut via e-post till föreningarna. Se till att kassören får den.

§ 7 Arbetsuppgifter

Arbetsuppgifterna fördelades enligt följande:

Borås O-rings ungdomspris:	Marianne Hansson, Johan Lindeblom
Datorer och Sportident:	Bengt-Åke Svensson
IP Skogen	Bengt-Åke Svensson
Kartor:	Bengt-Åke Svensson
Motionsorientering:	Linnéa Bäckström, John Kumlin
Hemsidan = orienteringboras.se	John Kumlin
Valberedning:	IK Ymer och Bredareds IF
VOF-kontakt:	Lena Eriksson

§ 8 Kartor

Bidragsansökningar sänds in till Borås Stad under den här veckan. Fyra föreningar har sökt.

§ 9 Motionsorientering 2017

Vårens Motionsorienteringar arrangeras med samlingsplats vid Ymergården istället för Skidstadion som bestämdes på årsmötet. Då undviker vi eventuella kollisioner med skidverksamheten. Kartmaterial erhålles av Bengt-Åke Svensson. Banläggarna får samordna sig på samma sätt som de gjort tidigare.

Efter diskussion beslutades följande marknadsföring:

Göran sätter in annons i BT för samtliga tillfällen.

Dag ringer BT vid varje tillfälle för att få med en blänkare under ”Vad händer idag”.

Linnéa ser till att annons kommer med på Hitta-ut-kartan.

Linnéa och John gör iordning inbjudan liknande den vi haft tidigare år. Bra om den är färdig ganska snart så föreningarna har god tid att sprida den. Vi får alla hjälpas åt att anslå den på lämpliga ställen, t ex Kransmossen, Höskolan, arbetsplatser mm. Lena kommer att maila ut den till föreningarna och styrelsen.

Det finns en Facebooksida för Motionsorientering Borås.

§ 10 IP Skogen

Ny termoskrivare inköpt.

50 glasfiberstavar för kontrollställ är inköpta.

Nya kablar till datavagnen är beställda.

Bengt-Åke rapporterade att IP-skogen-gruppen haft några träffar med Borås Stad med anledning av bemanningen på IP Skogen. En oro för försämring finns då Bengt Albinsson kommer att sluta. En ny ansvarig kommer att tillträda första april.

§ 11 Borås O-rings ungdomspris

Enas om att det vore bra att det står i inbjudan att tävlingen ingår i Borås O-rings ungdomspris. Det vore ännu bättre med en länk på samma sätt som det är till Team Sportia League.

Beslutas att Lena meddelar samtliga föreningar som arrangerar tävlingar ingående i Borås O-rings ungdomspris att lägga in på inbjudan att tävlingen ingår i Borås O-rings ungdomspris.

Lena informerar dessutom samtliga föreningar i Mark- och Kinds-kretsarna:

- Information om vad ungdomspriset är
- Vilka tävlingar som ingår 2017

Marianne kollar av med Johan att tävlingarna läggs in som en serie i Eventor, vilket beslutades på årsmötet.

§ 12 Borås O-rings datorer och sportident

Kallelse till Sportidentträff 6/3 har skickats ut.

Efter sportidentträffen uppdateras med senaste versionen av OLA. Även de äldsta datorerna blir uppdaterade.

§ 13 Övriga frågor

Diskuterades var gränsen ska dras för att köra Natt-sjuan, då anmälningstalet blivit lägre och lägre under den här vintern.

§ 14 Nästa möte

Måndag 2017-05-22 Hestrastugan, kl 18.30

§ 15 Avslut

Mötet avslutades av ordföranden.

Vid protokollet

Justerat

Lena Eriksson

Göran Svahn